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KTK har de senere år opplevd en betydelig vekst i antall medlemmer og spilleaktivitet. Denne positive 

utviklingen i medlemmer og aktivitet er i tråd med den langtidsplan som Årsmøtet har vedtatt for 

perioden 2019 – 2022.  Økt aktivitet har satt et betydelig press på eksisterende anlegg og de 

ressurser som klubben disponerer.   

 Styret har derfor i ulike utvalg og fora i perioden arbeidet med forslag og løsninger med mål om å 

avklare konkrete muligheter for utvidelse av baneanlegget. Et Styreoppnevnt anleggsutvalg har 

vurdert ulike alternativer og har gjennom sitt arbeid beredt grunnen for å iverksette utvidelsestiltak, i 

dialog med Kristiansand kommune.   

Styret har sammen med Anleggsutvalget konkludert med at de fremlagte planer bør revideres, ikke 

minst i lys den situasjon som har oppstått etter koronakrisen, og har derfor valgt ikke å fremlegge 

disse planer for Årsmøtet.     

Styret er imidlertid fortsatt av den oppfatning at KTK må legge forholdene til rette for økt 

banekapasitet og utvikling av nye spilletilbud som KTK’s medlemmer skal kunne nyte godt av i tiden 

fremover. 

Forslag til vedtak:  

«Årsmøtet vil be det nye Styret om å fortsette det utredningsarbeid som er igangsatt med mål om å 

utrede og avklare behov for økonomisk bærekraftige løsninger for baneutvidelser og spilletilbud.  

Årsmøtet vil henstille det nye Styret om å prioritere dette arbeidet og utarbeide en behovsanalyse 

med forslag til løsninger i forhold til banebehov og andre fasiliteter, med tilliggende 

investeringsbudsjett for de alternative utvidelser, samt driftsbudsjett med en treårshorisont for de 

valgte hovedscenarioer, med de eventuelle tilpasninger Styret måtte finne naturlig.   

Det innkalles til et ekstraordinært Årsmøte så snart rapporten er ferdig utredet fra Styrets side.»  

Kristiansand, 2.6.2020 

Styret i Kristiansand Tennisklubb 

 

  

  

 


